
Thema nummer vraag antwoord toelichting
1. Aanpak spoedlocaties 

(Artikel 4 Convenant)

1.1 Vraag Hoe zijn de KRW-locaties bepaald en heeft daarbij afstemming met 

collega's van Water plaats gevonden?

Op basis van 

verspreiding. 

Indien spoed op 

verspreiding en 

een beschermd 

object 

(drinkwatergebi

ed, zwemwater 

en/of natura 

2000) in de 

omgeving, dan 

opgenomen als 

KRW-locatie

ja in overleg met afdeling Water

1.2 Vraag Hoeveel KRW-locaties conform artikel 4.1 zijn vastgesteld en op de 

spoedlocatie lijst toegevoegd? 

30 Allen binnen het Gooi en worden gebiedsgericht opgepakt binnen het Gebiedsbeheerplan het Gooi of 

Gebiedsbeheerplan Dammerweg eo. Inventarisatie is afgerond en ook uit de lijst Oranje locaties zijn 

geen nieuwe KRW-locaties naar voren gekomen.

1.3 Vraag Is beschikking van deze locaties overeenkomstig artikel 4.4 uiterlijk 

in 2018 haalbaar gebleken?

Ja

1.4 Vraag Hoeveel KRW-locaties zijn nog niet opgenomen in een 

stroomgebiedbeheerplan?

nvt

2. GGB (Artikel 5 

Convenant)

2.1 Vraag Ziet u overeenkomstig artikel 5.1 nog mogelijkheden voor 

gebiedsgericht grondwater in andere gebieden dan waar dit al loopt? 

Zo ja, beschrijf het gebied (denk aan omvang, problematiek, 

kwetsbaar object).

Nee We hebben al twee gebieden vastgesteld. Derde gebied wel onderzocht, maar bleek geen spoed en 

daarom geen noodzaak voor gebiedsbeheerplan.

2.2 Vraag Zijn van alle GGB-initiatieven de hoofdlijnen van het gebiedsgericht 

beheer voor 2020 vastgesteld overeenkomstig artikel 5.2 van het 

convenant? En zo ja, wordt het gebiedsplan uiterlijk in 2020 onder 

art. 55b Wbb vastgesteld?

vastgesteld

2.3 Vraag Met het wegvallen van de Wbb bij de komst van de Omgevingswet 

wordt de KRW het belangrijkste kader voor de aanpak van 

grondwaterverontreiniging. Geeft dit aanleiding om anders te kijken 

naar de convenants doelstelling bij artikel 5? 

Nee De gebiedsbeheerplannen sluiten aan bij de KRW en de uitvoering is een samenwerkingsverband tussen 

betrokken overheden en niet-overheden.

2.4 Vraag Vinden of vonden er gesprekken plaats over GGB/KRW tussen de 

bodem en watercollega's van uw organisatie?

Ja nog steeds

3. Diffuse verontreiniging 

(Artikel 7 Convenant)

3.1 Vraag Wat doet u met de nieuwe inzichten ten aanzien van de risico's van 

lood?

Onderzoek naar 

gevoelige 

locaties

"Er is een loodverwachtingskaart (2017) opgesteld en een inventaristie gemaakt van de 

risicolocaties d.m.v.  kaart-over kaartmethode zodat per gemeente de risicolocaties en 

bijhorende opgave in beeld is. Vervolgens is er een inventarisatie gemaakt van de 

daadwerkelijk te onderzoeken kinderspeelplaatsen (uitgangspunt te selecteren locaties 

op basis van P95 >390) op basis van verhard/onverhard/ gesaneerd etc van de 

risicolocaties (kinderspeelplaatsen; openbare, kdv, basisscholen, BSO en 

peuterspeelzalen) in de aandachtgebieden.  Vervolgens  is opdracht gegeven voor 

bodem onderzoek op speelplaatsen op basis van de inventarisatie (2018/2019). Ook is 

een handelingskader vastgesteld, een communicatiestrategie opgesteld voor gemeente 

en zijn gebruiksadviezen opgenomen in de folder van de provincie Let op lood en 

geplaatst op de website. In 2018 zijn we van start gegaan met het onderzoeken van 

kinderspeelplaatsen. 

In totaal zijn in 2018/2019 631 kinderspeelplaatsen in 30 gemeenten onderzocht door 

het uitvoeren van een locatieonderzoek. Indien is gebleken dat werkelijk sprake is van 

een blootstellingsrisico, is daarop een bodemonderzoek uitgevoerd. In totaal zijn er 

538 bodemonderzoeken uitgevoerd. 

Op basis van de resultaten van de 538 onderzochte kinderspeelplaatsen blijkt dat 

sprake is van 44 kinderspeelplaatsen met matige bodemkwaliteit, vijf 

kinderspeelplaatsen met onvoldoende bodemkwaliteit. In totaal zijn er dus 489 

kinderspeelplaatsen met voldoende bodemkwaliteit. Uit het onderzoek blijkt dat het 

loodgehalte in de bodem voor bijna alle kinderspeelplaatsen voldoende is. Van de vijf 

locaties wordt er één verplaatst, aangezien daar vanwege voorwaarden niet gesaneerd 

kan worden of andere maatregelen getroffen om de blootstelling weg te nemen. De 

overige vier kinderspeelplaatsen zijn bij nader onderzoek conform Wbb beoordeeld als 

ernstig verontreinigd met lood (en andere metalen) (spoed) op dit moment zijn wij 

bezig met het opstellen van saneringsplannen voor deze locaties en het verkrijgen van 

de nodige beschikkingen. De verwachting is dat deze allen in 2020 zijn gesaneerd. 

Kosten opstellen kaart en rapport ( €505.050,-), onderzoek 630 locaties en 538 

kinderspeelplaatsen, Wbb onderzoek vier kinderspeelplaatsen ( €34.632,-) en 

inschatting kosten 4 saneringen (Weesp €45.000,- ), Enkhuizen (2200 m2 en 2960 m2 

(Afgraven tot 35 cm diep)  €245.000,-) en Edam/Volendam ( 1500 m2  €110.000). Voor 

woningen met tuin en volkstuinen zullen gebruiksadviezen worden verspreid in 2019 

3.2 Vraag Is voor het hele gebied voldoende informatie over de aanwezigheid 

van diffuse loodgehalten aanwezig? Zo ja, graag in toelichting 

vermelden hoe die informatie is gebruikt en of er aandachtsgebieden 

(“verdachte gebieden”) bepaald zijn. Zo nee, dan graag in toelichting 

vermelden welke informatie mist.

Ja

In totaal zijn in 2018/2019 631 kinderspeelplaatsen in 30 gemeenten onderzocht door het uitvoeren van een locatieonderzoek. Indien is gebleken dat werkelijk sprake is van een blootstellingsrisico, is daarop een bodemonderzoek uitgevoerd. In totaal zijn er 538 bodemonderzoeken uitgevoerd.

3.3 Vraag Heeft u een gebiedsdekkende loodinventarisatiekaart opgesteld of 

gaat u dat nog doen binnen de convenantsperiode? Graag een 

toelichtende tekst opnemen.

Gereed

Op basis van de resultaten van de 538 onderzochte kinderspeelplaatsen blijkt dat sprake is van 43 kinderspeelplaatsen met matige bodemkwaliteit, vijf kinderspeelplaatsen met onvoldoende bodemkwaliteit. In totaal zijn er dus 490 kinderspeelplaatsen met voldoende bodemkwaliteit. Uit het onderzoek blijkt dat het loodgehalte in de bodem voor bijna alle kinderspeelplaatsen voldoende is. Van de vijf locaties wordt er één verplaatst, aangezien daar vanwege voorwaarden niet gesaneerd kan worden of andere maatregelen getroffen om de blootstelling weg te nemen. De overige vier kinderspeelplaatsen zijn bij nader onderzoek conform Wbb beoordeeld als ernstig verontreinigd met lood (en andere metalen) (spoed) op dit moment zijn wij bezig met het opstellen van saneringsplannen voor deze locaties en het verkrijgen van de nodige beschikkingen. De verwachting is dat deze allen in 2020 zijn gesaneerd. Kosten opstellen kaart en rapport ( €505.050,-), onderzoek 630 locaties en 538 kinderspeelplaatsen, Wbb onderzoek vier kinderspe

3.4 Vraag Verwacht u locaties of gebieden met onaanvaardbare risico's als 

gevolg van diffuse verontreiniging met lood? Graag in de toelichting 

vermelden hoe zeker deze verwachting is en op welke informatie 

deze verwachting is gebaseerd.

Ja ja vier kinderspeelplaatsen en wellicht woningen met tuin in deze gebieden

3.5 Vraag Bent u voornemens locaties of gebieden met risico's als gevolg van 

diffuse verontreiniging met lood te beschikken? Zo ja, in toelichting 

graag vermelden welke verplichtingen en beperkingen daarin 

vastgelegd worden voor de eigenaar.

Nee tenzij hierom expliciet gevraagd wordt voor woningen met tuin. Voor de vier kinderspeelplaatsen wordt  

bezien of deze beschikt worden

3.6 Vraag Heeft u in het beleid (voor grondverzet of bodemsanering) specifiek 

aandacht besteed aan diffuse bodemverontreiniging met lood? Zo ja, 

dan graag toelichten waaruit het specifieke beleid bestaat.

Ja Op 14 mei 2019 hebben GS het handelingskader voor diffuus lood vastgesteld

4. Nieuwe bedreigingen 

(Artikel 8 Convenant)

4.1 Vraag Heeft u nieuwe bedreigingen voor het bodem- en watersysteem in 

beeld gebracht?

Ja alleen PFAS

4.2 Vraag Welke nieuwe bedreigingen voor het bodem- en watersysteem 

komen voor in uw gebied?

ja PFAS

4.3 Vraag Op welke manier wilt u uw kennis vergroten en ten aanzien van deze 

nieuwe bedreigingen en hun effect op het bodem- en watersysteem?

Deelname aan landelijk POP UP project. Eigen onderzoek naar achtergrondgehalten PFAS. 

Samenwerking met OD's en gemeenten irt opstellen BKK's op basis van beschikbare info.

5. Nazorg (Artikel 9 

Convenant)

5.1 Vraag Heeft u de mogelijkheden al onderzocht om de nazorgmaatregelen te 

beëindigen of te verlagen (conform artikel 9.1)?

Ja alleen voor DUB locaties

5.2 Vraag En zo ja, heeft u de gerealiseerde vermindering van de nazorglast al 

inzichtelijk gemaakt?

Ja Voor de meeste eigen projecten is dit gebeurd en is de resterende last afgekocht. Voor enkele projecten 

loopt dit. Afbouw nazorg bij SEB-locaties moet nog worden opgepakt.

5.3 Vraag Worden voor de nazorg van SEB-locaties ook herbeschikkingen 

aangevraagd vanwege een aangepaste (bijv. eindige i.p.v. 

oneindige) opzet van de nazorg? In de toelichting kunt u benoemen 

of u actie onderneemt om SEB-saneerders te stimuleren de 

nazorgactiviteiten te evalueren.

Nee OD's zijn hier nog niet actief mee bezig bij SEB-locaties. We overwegen een aanvullende opdracht te 

geven aan OD's om te stimuleren dat de nazorg bij SEB-locaties wordt afgebouwd waar mogelijk

6. Voormalige 

stortplaatsen (Artikel 10 

Convenant): 

6.1 Vraag Is onderzocht hoe voormalige stortplaatsen zo efficiënt mogelijk 

kunnen worden beheerd? In geval van ja kunt u een toelichting 

geven ? 

Nee Dit is niet structureel onderzocht. De verantwoordelijkheid ligt bij de beheerder (veelal gemeenten). De 

provincie heeft risico's en de deklagen onderzocht. De provincie heeft mede op basis hiervan een 

beleidsregel voor voormalige stortplaatsen en de mogelijkheid voor beheerder om subsidie voor aanpak 

van stortplaatsen (m.n. gebrekkige deklagen) vastgesteld.

7. Vraaggestuurd 

handelen vanuit UP

7.1 Vraag Over welke onderwerpen/ontwikkelingen  zou u komende periode 

nader geïnformeerd willen worden en in welke vorm (persoonlijk, 

bijeenkomst etc.)

OW zaken (beleids- en regelgevingontwikkelingen, praktijkvoorbeelden mn tav samenwerking tussen 

overheden)

7.2 Vraag Heeft u behoefte aan hulp of ondersteuning op convenant 

onderdelen? Graag aangeven welke onderdelen.


